



北京·埃森焊接与切割展览会

关于第 25 届 北京·埃森焊接与切割展览会 延期举办的通知

尊敬的各位参展商、观众及合作伙伴：

为了更好贯彻落实中央及政府关于应对新冠肺炎疫情防控工作部署，切实保障广大参展商、观众及相关人员的身体健康和生命安全，经组委会慎重考虑决定原定于 2020 年 6 月 2-5 日在深圳国际会展中心举办的第 25 届北京·埃森焊接与切割展览会将延至 2021 年 6 月 16-19 日在上海新国际博览中心 W1-W5 馆、E1-E3 馆举办！

因疫情原因给大家造成的诸多不便，我们深表歉意！衷心感谢大家长期以来对北京埃森展的支持和厚爱！我们将密切关注疫情对全球的影响，加强与相关部门的沟通协调，努力做好展会各项组织和后续服务工作，提升展会品质。2021 年我们将会继续与您携手同行，上海我们再相聚。

北京·埃森焊接与切割展览会组委会

2020 年 4 月 13 日
组委 会



BEIJING ESSEN WELDING & CUTTING FAIR

Notice of the 25th Beijing Essen Welding and Cutting Fair Postponement

Dear exhibitors, visitors and partners:

In order to better implement the deployment of the Central and Government's work on the prevention and control of the COVID-19, and to ensure the physical health and life safety of the exhibitors, visitors and related people, after careful consideration, the Organizing Committee decided that the 25th Beijing Essen Welding and Cutting Fair, which was originally scheduled to be held at the Shenzhen World International Exhibition and Convention Center on June 2-5, 2020, will be extended to June 16-19, 2021 in W1-W5 and E1-E3 in Shanghai International Expo Center.

We apologize for the inconvenience caused to everyone due to the epidemic situation! Thank you for your long-term support and love for Beijing Essen Fair! We will pay close attention to the impact of the epidemic on the world, strengthen communication and coordination with relevant departments, and strive to do a good job and follow-up services, to improve the quality of the exhibition. We will continue to walk hand in hand with you in 2021, and we will meet again in Shanghai

BEIJING ESSEN WELDING & CUTTING FAIR

2020.4.13
组委云